
美妆个护类的产品文案
	内容说明
	文案英文内容
	文案中文内容
	说明
	备注

	产品名称
	PRODUCT NAME:
HOYGI Pre-Shave Scrub
	HOYGI 脱毛剃须前磨砂膏
	根据不同产品名称修改（品牌+产品名）
	

	外网参考链接
	https://zh-cn.wizzgoo.com/%0A%E4%BA%A7%E5%93%81%E5%B1%95%E7%A4%BA/%E5%85%89%E6%BB%91%E4%BC%A0%E5%A5%87%E5%89%83%E9%A1%BB%E5%A5%97%E8%A3%85/
	
	寻找外网参考链接的方式
1. 用Google直接搜索关键词
2. 用Google以图搜图
3.直接在亚马逊平台等搜索相关产品
	仅做参考无需放包装

	成分表
	INGREDIENTS:
AQUA、MINERAL OIL、SILICA、GLYCERYL STEARATE、CARBOMER、TRIETHANOLAMINE、COCOS NUCIFERA (COCONUT) FRUIT EXTRACT、VITIS VINIFERA (GRAPE) FRUIT EXTRACT、PASSIFLORA EDULIS FRUIT EXTRACT、LAVANDULA ANGUSTIFOLIA (LAVENDER) EXTRACT、TOCOPHEROL
	水、矿油、二氧化硅、甘油硬脂酸酯、卡波姆、三乙醇胺、椰子果实提取物、葡萄果实提取物、百香果提取物、薰衣草提取物、生育酚（维生素E）
	成分表按下列原则确定：
1. 按美白、抗皱、去疣、静脉曲张、保湿等去统一成分，同个功能的成分全部统一为相同的成分
2. 液体的成分为水（Water）+其他成分
3. 膏体的成分为水（Water）+玉米淀粉（Corn Starch）+其他成分
4. 成分数量要大于等于5个，一定要查inci英文
5. 成分需百度一下是否为处方药、违禁药物、为对人体有害的成分、受管制等
6.如果是多种成份的，单词必须是 INGREDIENTS，复数形式；如果是 
纯正单一成分的，单词是 INGREDIENT。
	

	使用说明
	DIRECTIONS OF SAFE USE：
When showering, take an appropriate amount of this product and mix it with a little water. Apply it to the skin on the face and body that needs to be shaved or depilated and massage. Finally, rinse it thoroughly.
	[bookmark: _GoBack]淋浴时，取适量本品与少许水混合后，将其涂抹于面部和身体需要剃须或脱毛的皮肤上并按摩，最后彻底冲洗干净即可。
	参考链接，根据产品的实物情况编辑
	

	产品卖点
	FUNCTIONS：
1. Gently modify the skin, improve roughness, make the skin cuticle delicate, and improve the shaving effect.
2. Moisturize the skin, reduce uneven dryness, and make the skin feel soft, comfortable and smoother.
3. Smooth and soothe the skin area where shaving and hair removal are required, and reduce shaving and hair removal irritation.
	1.温和修饰肌肤，改善粗糙，使肌肤角质细腻，提升剃须效果。
2.滋润肌肤，减少干燥不均匀，让肌肤接触感柔软舒适更顺滑。
3.平滑舒缓剃须脱毛的皮肤区域，减少剃须脱毛刺激。
	参考链接，根据产品的实物情况编辑
	

	关键词
	KEYWORDS:
Pre-Shave Scrub;Scrub For Body；Body Scrub

	脱毛剃须前磨砂膏;身体磨砂膏；身体磨砂膏
	根据外网参考链接，确定关键词
1. 关键词优先从标题里面找，尽量找能匹配到这个产品的词组
2.关键词在相关平台搜索，能定位到对应或者相关的产品
	仅做参考无需放包装

	警告语
	WARNING:
Please keep out of reach of children. Do not swallow.Please clean your hands before use to ensure the best results from the product. Discontinue use if signs of irritation or rash occur. Store in a cool and dry place. 
	请远离儿童。防止吞咽。使用前请清洁双手，以确保产品的最佳效果。如果出现刺激或皮疹的迹象，请停止使用。存放于阴凉干燥处。
	
	

	制造商
	MANUFACTURER：Shantou Hoygi Biological Co., Ltd.
	汕头市皓伊吉生物有限公司
	
	自行加入LOGO对应的公司名

	地址
	ADDRESS：Room 2204-1, Building 1, Chongyaohao Commercial-Residential Center, No. 57 Huashan Road, Longhu District, Shantou City，515000
	汕头市龙湖区华山路57号充耀号商住中心1幢2204号房之一，515000
	
	自行加入LOGO对应的公司地址

	保质期
	SHELF LIFE: 3 Years
	三年
	
	保质期

	原产国
	MADE IN CHINA
	
	MADE IN ENGLAND
MADE IN KOREA
按实际地址选择原产国
	原产国

	法国Triman标志（包装）所有产品
	[image: ]
	
	
	此为通用模板不改

	所有产品都加的标识
	[image: ]
	
	
	此为通用模板不改

	其他标识
	
	[image: IMG_256]
	开瓶标视瓶罐类就加
	视具体产品改动并标在第二列

	1688上架标题
	
	脱毛剃须前磨砂膏平滑舒缓温和去除角质改善粗糙减少干燥清爽细腻
	
	只需中文

	详情页文案（设计作图用词参考）

	产品优势4条 （每条8个词语）
	1. Gentle exfoliation to improve skin smoothness and fineness.
2. Pre-shaving care to reduce razor friction discomfort.
3. Nourishing and moisturizing to help skin maintain a soft touch.
4. Suitable for all-body use to improve shaving smoothness.
	1. 温和去角质，改善肌肤光滑细腻。
2. 剃须前护理，减少剃刀摩擦不适。
3. 滋养保湿，帮助肌肤保持柔软触感。
4. 适合全身使用，提升剃须顺滑度。
	
	

	产品卖点15条
（1-4条有小标题，标题3-4个词，内容15-20个词。
5-15条无需小标题,内容15-20个词。
） 
	1. Gentle exfoliation: Easily remove dead skin cells, making the skin smoother and shaving smoother.
2. Soothe the skin: Help soften the skin before shaving and reduce the discomfort caused by shaving and hair removal.
3. Improve the experience: Gentle scrub makes the skin more delicate and smooth.
4. Long-lasting moisturizing: Pre-shaving care keeps the skin moisturized and smooth after shaving, avoiding dryness and roughness.
5. Easily remove surface accumulated cuticles, making the skin glow with delicate and smooth feeling.
6. Prevent discomfort after shaving, reduce skin sensitivity, and keep the skin soft and comfortable.
7. The gentle formula is suitable for legs, arms and other parts that need to be shaved.
8. Fine scrub particles help soften hair and make shaving smoother.
9. After use, the skin is easier to absorb subsequent care products and improve the skin care effect.
10. Soothe the tightness before shaving, making the skin more relaxed and comfortable during shaving.
11. Suitable for all skin types, helping to remove dead skin while keeping the skin smooth.
12. The skin after shaving is smoother and more delicate, reducing roughness and dryness.
13. Suitable for daily care, use before shaving to keep the skin healthy.
14. Light texture, easy to rinse, no heavy residue left, refreshing and comfortable after use.
15. Improve the touch of the skin, making the skin smoother and softer after shaving.
	1. 温和去角质：轻松去除老废角质，使肌肤更光滑，剃须更加顺畅。
2. 舒缓肌肤：帮助剃须前软化肌肤，减少剃须脱毛后带来的不适感。
3. 提升体验：温和磨砂，让肌肤更加细腻平滑。
4. 长效滋润：剃须前护理，使肌肤剃后保持水润光滑，避免干燥粗糙。
5. 轻松去除表面堆积角质，使肌肤焕发细腻光滑感受。
6. 预防剃须后不适，减少皮肤敏感，使肌肤保持柔软舒适。
7. 温和配方适用于腿部、手臂及其他需要剃毛的部位。
8. 细腻磨砂颗粒帮助软化毛发，让剃须更加顺畅。
9. 使用后肌肤更易吸收后续护理产品，提高护肤效果。
10. 舒缓剃须前紧绷感，让肌肤在剃毛过程中更轻松自在。
11. 适用于各种肤质，帮助去除角质，同时保持肌肤柔滑。
12. 剃须后的肌肤更加平滑细腻，减少粗糙和干燥感。
13. 适合日常护理，剃须前使用，让肌肤保持健康状态。
14. 轻盈质地，易于冲洗，不留厚重残留，使用后清爽舒适。
15. 提升肌肤触感，使剃须后的肌肤更加光滑柔软。
	
	

	成分功能3条（每条内容10-15词）
	1. Silica: Gently removes dead skin cells, improves skin radiance, and makes skin texture more delicate.
2. Lavender extract: Soothes skin discomfort before and after shaving, and improves skin comfort.
3. Vitamin E: Nourishes the skin, reduces dryness caused by shaving, and keeps it moisturized and smooth.
	1. 二氧化硅：温和去除角质，改善肌肤光泽，使肤质更细腻。
2. 薰衣草提取物：舒缓剃须前后肌肤不适，提升肌肤舒适度。
3. 维生素E：滋养肌肤，减少剃须带来的干燥，保持水润光滑。
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